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Zápis z 19. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 16. 06. 2021 

v areálu zámku v budově Podnikatelského inkubátoru CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, p. Cemper, RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, p. Král, Ing. Malíková, Ing. 

Máslík, Ing. Navrátil, Ing. Pospíšil, p. Smetana 
Omluveni: Doc. PhDr. Drška, p. Truska, Ing. Vobora 
Hosté: Mgr. Kašpar, Mgr. Mikšíková, p. Najbrt, vedoucí odborů 
________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. IV. rozpočtové opatření na rok 2021 

3. Plnění rozpočtu k 30. 04. 2021 

4. Různé  

________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 

 
1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 Veškeré požadované vysvětlivky byly do zápisu z 18. zasedání FV doplněny.  

 

 

2. IV. Rozpočtové opatření na rok 2021 

 

 P. Kašpar: 
 květnový vývoj daní je příznivý, oproti predikci je o 10mil vyšší, 8mil je nárůst 

na DPH, uvidíme jak se budou daně vyvíjet dál. 
 OŘR 0120 Poplatky za vynětí půdy ze ZPF – navýšení je způsobeno vyjmutím 

pozemku pro STAVEBNINY DEK, další navýšení bude nejspíš na podzim – 
důvodem bude výstavba bytů za jízdárnou (nad nemocnicí). 

 OŘR 0494 Příjmy z provozu Haly Borky – hala by měla začít fungovat 
v průběhu července 

 OŘR 0700 a níže – rozpis odvodů z investičních fondů PO na jednotlivé akce 
 OŘR 0992 Podíl na HV AVE Kolín – HV AVE bude schválen 22. 06. 2021 
 OŘR 1590 Prodej bytů – předpoklad příjmů z opakovaných dražeb 
 OŘR 8082 MŠ Bezručova – multifunkční prostor – vznikne nová učebna pro 

zvýšení kapacity školky 
 OŘR 8230 Oprava hradební zdi – areál sv. Bartoloměje + Synagoga – po 

obdržení dotace na obnovu MPR a vysoutěžení plánovaných obnov byla 
přidána oprava opevnění nad Synagogou, abychom nemuseli část dotace 
vracet z důvodu jejího nevyčerpání. 

 OŘR 8499 Veřejné osvětlení – modernizace EFEKT 2021 – neobdrželi jsme 
dotaci, proto se akce nebude realizovat 

 P. Cemper – str. 9 Hala Borky – webové stránky – tvorba webových stránek za 
150tis? Bude jejich součástí i rezervační systém? P. Kašpar – ano, součástí je i 
rezervační systém, platby bude možné uskutečnit v hotovosti na místě, fakturou nebo 
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právě přes platební bránu rezervačního systému. P. Kárník – zhotovitele zakázky 
bude vybírat město nebo SMSK, a. s.? P. Kašpar – město. 

 P. Pospíšil – vše v RO je srozumitelné a dle mého dobře vysvětlené. Jen u OŘR 5787 
na str. 5 je uveden odkaz na str. 8, kde tento řádek není. P. Kašpar – komentář je na 
straně 9, bude opraveno. Jedná se o 50% ceny znaleckého posudku, druhou 
polovinu bude platit Geosan. 

 P. Kárník: 
 str. 7 Smluvní pokuty OIUP – která firma projekt dělala? Nechtělo by změnit 

kritéria, aby se nesoutěžilo pouze na cenu? P.Káninský – projektoval Ing. 
Seiner – proběhla regulérní soutěž, soutěž na cenu je nejméně 
zpochybnitelná. Bylo osloveno 6 uchazečů, reference vyžadujeme.  

 str. 7 Hala Borky – provozní výdaje – proč není navýšena dotace pro SMSK, 
a. s.? P. Kašpar – z důvodu dotace zůstává hala v majetku města a s SMSK 
je uzavřena správcovská smlouva. P. Kárník – byl bych rád, kdybychom příští 
rok dostali skutečné provozní náklady, vzhledem k tomu, že má být hala 
z větší části soběstačná. 

 str. 8 OŘR 5785 – OIÚP – zavěrečné vyhodnocení akcí, monitorovací zprávy 
– zaráží mě, že tyto zprávy nedělá odbor ODVZ. P. Kašpar – v počtu akcí, 
které je potřeba administrovat je odbor nedostatečně obsazen, z tohoto 
důvodu máme na akce i nasmlouvané firmy. P Kárník – prosím o seznam akcí, 
které akce dělal ODVZ sám. Požadavek zaslán na ODVZ. 

 str. 12 OŘR 1590 Prodej bytů v dražbách – navýšení podle nově 
vypracovaných posudků… důvod nových posudků? P. Michalčík – posudky 
platí pouze ½ roku a z důvodu odkladu dražeb kvůli COVIDu je nutné 
vypracovat nové. Ceny se zvedly. 

 str. 13 Sladovna – bude nutná výluka trati, je toto již předjednáno s dráhou? 
P. Michalčík – SŽDC nás vyzvala k odstranění závad na té části železniční 
trati, která probíhá pod sladovnou, provozovanou v kolínském zámku. Jedná 
se o podmáčení trati (které se bude řešit na základě zpracované projektové 
dokumentace) a o suchý spad z komína sušárny. Bude se to řešit jako havárie, 
výluka by měla být co nejdřív, po vypracování projektu bude výluka 
realizována v nočních hodinách (cca 8-10 hodin výluky). 

 str. 17 a 18 – změna odpisů – jaký je pro to důvod? P. Villner – drobné úpravy 
byly provedeny na základě žádostí příspěvkových organizací s 
jejich odůvodněním, že by rády měly hodnoty uvedené v odpisových plánech 
shodné s rozpočtem města. Do budoucna se plánuje převést majetek užívaný 
PO k jejich činnosti do výpůjčky a  pak se odpisy nebudou uplatňovat. 

 str. 20 Dotace Covid – z jakého ministerstva dotaci obdrželi? P. Mach – 
z Ministerstva práce a sociálních věcí. 
 
 

  Hlasování: 7 – 2 – 1 
Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení návrhu  
IV. rozpočtového opatření na rok 2021. 
 

 
 
   

3. Plnění rozpočtu k 30. 04. 2021 
 
 FV vzal plnění rozpočtu na vědomí 
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4. Různé 
 
 P. Kmoch - členové FV obdrželi tabulky k hospodaření s městskými byty. Velmi 

děkujeme za pečlivě zpracovaný materiál. Do příštího jednání bych navrhoval 
prostudovat tabulky, určitě vzniknou nějaké dotazy a připomínky. Mně tam chybí 
„legenda“ k tabulkám. P. Najbrt – legendu doplníme. P. Michalčík v krátkosti členům 
vysvětlil, co která tabulka obsahuje a poprosil o zaslání dotazů a připomínek co 
nejdříve, aby nedošlo k nakupení dotazů před jednáním FV v září. 

 P. Kárník: 
 dnes minimálně celé dopoledne svítí osvětlení v ul. Třídvorská. Jsou to 

náklady města. Ptám se na důvod? P. Král – probíhá studie na vytvoření 
pasportu VO a z tohoto důvodu je nutné zjistit stav jednotlivých lamp. Také při 
kontrolách funkčnosti VO svítí lamy lampy průběžně po celém Kolíně. 

 oprava kanalizace Lipanská – špatná koordinace, začně se opravovat jedna 
ulice, auta tudíž stojí v ulici vedle. Na této ulici je provedeno blokové čištění a 
následně proběhne sekání trávy, takže kraje silnice jsou opět znečištěny. Bylo 
by potřeba se zamyslet a takové věci lépe plánovat ve vzájemné koordinaci 

 P. Navrátil – domnívám se, že tyto záležitosti nemají být předmětem jednání 
Finančního výboru. 

 P. Kárník - ul. Pražská – proběhne oprava kanalizace – jak je možné, že jsme o těchto 
problémech nevěděli dříve, když kamerové prohlídky byly nutné ke kolaudaci díla? 
Dalším problémem je stále špatný úklid tohoto prostoru. Pí. Mikšíková – vady 
nebránily užívání díla, ale věděli jsme o nich. Odpověď, která Vám byla v této věci 
zaslána, bude rozeslána všem členům FV. P. Káninský – pokud by se jednalo o vady, 
které by bránily užívání díla, nebylo by dílo do dnešního dne zkolaudováno. P. Kokeš 
– o úklid se stará firma AVE, které byly připomínky předány. P. Kárník – několikrát 
bylo řečeno, že bude zakoupen nový zametací stroj, který bude uklízet i zde. Já jsem 
jej tam dosud neviděl… 

 
Jednání skončilo v 14:56 
Příští jednání se uskuteční ve středu 15. září od 14:00 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


